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1. Diskussion kring möjligheter att bedriva advocacyaktiviteter  
Mötet inleddes med en diskussion kring möjligheter och förutsättningar att bedriva 
advocacyaktiviteter. Jan Holm, ordförande i Kompetensutvecklingskommittén, var 
inbjuden och initiativtagare till att ta en kommittéöverskridande dialog om detta.   
 
Diskussionen berörde frågor som: 

• Vad finns idag i form av information och vad saknas eventuellt? 

• Vilka är målgrupperna för informationen? 

• Hur kan IIA Sweden stödja medlemmarna vad gäller advocacyarbete? 
  
Det framhölls från Advocacykommitténs sida att det finns relevant och bra 
advocacymaterial på IIA Swedens hemsida. Jan Holm noterade detta och konstaterade 
att det också är en fråga om att känna till och hitta detta material. Diskuterades 
eventuella aktiviteter kring advocacyämnet. Konstaterades att det m.a.p. Jan Holms 
frågeställning är mer relevant att sikta på aktiviteter för att presentera och visa vad som 
finns snarare än skapa ytterligare advocacymaterial. Ann-Katrin stödde tanken att ett 
webinar på ämnet (ca 1 timme långt) kunde vara en bra idé. Diskuterades i samband 
med detta hur GRC-perspektivet och definitionen av ”3rd line of defence” kan beaktas. 
Konstaterades även att det är betydelsefullt att bygga in advocacy i det dagliga arbetet, 



exempelvis i samband med revisioner. Sökmotorn på hemsidan anses fungera bra men 
funderingar lyftes kring om man kan förbättra den ytterligare med hjälp av att material 
”taggas” i högre utsträckning. Emma tittar på det. ”Så få klick som möjligt och stora 
grejer tydligt” Hur ser besöksfrekvensen ut? Är medlemmarna inne på hemsidan?  
Advocacyvägledning kulle kunna vara standardinformation i kurs- och 
utbildningsmaterial. Kan advocacytemat vara en del/inslag i GRC-konferenserna? Stina 
kommenterade att hänsyn måste tas till att vi delar konferensen med SWERMA och 
Compliance Forum. Anders kommenterade att medlemmars drivkrafter att fokusera på 
och engagera sig i advocacy ser olika ut beroende på deras förutsättningar och 
verksamhetsområden. Detta innebär att typ av insatser för ökad kännedom kan variera.                
    

2.  Rekapitulering av föregående mötesprotokoll 
Protokollet från föregående möte 2023-02-14 summerades. 
 

3. Uppdatering från kansliet – Stina och Emelie 
 

• Årsmöte  
Emelie konstaterade att IIA Swedens årsmöte planeras och att det kommer att äga rum 
på Freys Hotel samt online via Teams.   
      

• IT-material till styrelser och ledningsgrupper  
Stina berättade att IT-material har arbetats fram i ett samarbete mellan IIA Sweden och 
ISACA. Avsikten är att detta ska kunna användas av framförallt styrelser och 
ledningsgrupper.  
 

• Utkast till nya standards  
Ett utkast till standards har kommit och det är Professionsutvecklingskommittén som 
kommer att lämna kommentarer för IIA Sweden den sista maj. Var och en kan också 
lämna kommentarer. 
 

• GRC-konferensen 
Emelie berättade att antalet anmälda deltagare till GRC-konferensen uppnått cirka 210. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



4. Advocacy-aktiviteter under 2023 med utgångspunkt i förra årets huvudsakliga 
aktivitetsområden 

Kommittén fortsätter under 2023 med att huvudsakligen arbeta inom ramen för de 
områden som etablerades under 2021. Detta innebär även att formatet med 
arbetsgrupper behålls.    

1) Förbättra hemsidan ur advocacy-synpunkt. Utveckla material och 
invägar gentemot specifika externa intressentgrupper som 
exempelvis studenter, företag och myndigheter.  

2) Deltagande i evenemang som universitetsdagar och liknande – 
Planera deltagande i event 2023.   

3) Omvärldsbevakning – Utfall, konsekvenser och genomförda 
aktiviteter baserat på förra årets analys. 

4) Deltagande i planerad årlig introduktionsaktivitet för nya 
medlemmar.  

 
Hemsidan 
En intervjuserie på temat ESG är på gång, enligt det förslag från Marie som diskuterades 
i föregående möte.  Två intervjuer med styrelserepresentanter håller på att färdigställas. 
Emma tittar på hur detta skulle kunna länkas till Linkedin. Finns förmodligen tekniska 
begränsningar att ta hänsyn till. Stina: undvik långa sidor. Kommer att läggas ut på 
hemsidan och lyftas fram i kommande nyhetsbrev och Linkedin. 
Vad gäller eventuella designändringar av hemsidan så konstaterades att detta bland 
annat begränsas av riktlinjer satta av IIA Global.     
 
Arbetsgrupp: Emma, Marie, och Ove.  
 
Evenemang 
Arbetsgruppen för evenemang behöver komma igång med att identifiera, utvärdera och 
planera för ett större evenemang under andra halvan av 2023. Ett första arbetsmöte 
behöver planeras in. Stockholms Universitets ”Ekonomdagarna” lyftes fram i förra 
mötet som ett tänkbart alternativ.   
 
Arbetsgrupp: Stina, Emelie, Ann-Katrin, Anders och Urban.   
 
Omvärldsbevakning 
Inget noterat. 
 
Årlig introduktionsaktivitet 
Välkomstmöte för nya föreningsmedlemmar kommer att genomföras vid två tillfällen 
under året. Mötena syftar till att informera om IIA, vad som ingår i medlemskapet samt 
en översiktlig beskrivning av professionen. Första mötet ägde rum några dagar efter 
detta möte, den 30 mars, med cirka 40 deltagare (varav cirka 10 fick en summering av 
mötet på engelska). Michael Sparreskog, Stina samt undertecknad representerade IIA 
Sweden i mötet.    



5. Övrigt 
Inga övriga ärenden. 
 
 
Nästa ordinarie möte: 
23 maj 09.00 – 11.00 


